
Dobrý den, 
   
co bych chtěl především velmi kladně ohodnotit bylo celkové načasování a samotná rychlost 
realizace. Byl jsem skutečně překvapen v jakém časovém úseku je vůbec možné kompletní zateplení a 
fasádu stihnout. Faktem je, že zúčastnění pracovníci „jeli“ na maximum, žádné zbytečné pauzy apod., 
tudíž vše bylo hotové za necelých 10 dnů, což je, dle mého názoru, velmi slušný výsledek. Díky! KB  
 


